
OBEC  CHRTNÍČ 

Zápis z jednání zastupitelstva obce ze dne 18.3.2016 

 

 

Jednání zastupitelstva zahájeno v 19:00 hod. 

Na jednání přítomno 6 zastupitelů, pan Zdeněk Fanta omluven. 

 

 

Program: 

 

Starosta obce, dále předsedající, zahájil zasedání zastupitelstva návrhem na doplnění 

programu o následující body: 

– Dotace AOPK 

– MAS 

– Věcné břemeno 

– Následná péče o osázené cesty 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje program jednání  dne 10. 2. 2016   doplněný o výše 

uvedené body takto: 

 

1. Schválení účetní závěrky 2015 

2. Schválení závěrečného účtu 2015 

3. Žádost o přezkoumání hospodaření za rok 2016 

4. Svazek obcí plynofikace Ledečska 

5. Žádost o převod pozemku 

6. Dotace POVV 

7. Úpravy veřejné zeleně 

8. Kanalizace 

9. Dotace AOPK 

               10. MAS 

               11. Věcné břemeno 

               12. Následná péče o osázené cesty 

                

 

Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedeným bodům vyjádřit. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Program zasedání zastupitelstva dne 18.3.2016 byl schválen. 

 

1. Účetní obce p. Prosová seznámila zastupitele s účetní závěrkou za rok 2015. 



 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo schvaluje předloženou účetní závěrku za rok 2015 bez výhrad. 

 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.1-18-3-16 bylo schváleno. 

 

 

2. Účetní obce p. Prosová předložila zastupitelům závěrečný účet za rok 2015 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje  předložený závěrečný účet za rok 2015        bez výhrad. 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.2-18-3-16 bylo schváleno. 

 

3. Účetní obce p. Prosová požádala zastupitele o schválení žádosti o „ Dílčí přezkoumání 

hospodaření za rok 2016 “ a „Závěrečné přezkoumání hospodaření za rok 2016“ , která 

bude podána Krajskému úřadu Kraje Vysočina. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dílčí a celkové přezkoumání 

hospodaření za rok 2016 . 

  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.3-18-3-16 bylo schváleno. 

 

4. Předsedající seznámil zastupitele s průběhem schůze Svazku obcí plynofikace 

Ledečska , která se konala 17.2.2016 v Leštině .  Na schůzi byl schválen  požadavek 

na příspěvek ve výši 15 Kč na jednoho obyvatele, na zajištění provozu svazku, aby 

mohly nadále probíhat činnosti směřující ke zrušení svazku a předání celého majetku 

RWE. Předsedající požádal zastupitele o schválení tohoto příspěvku. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje příspěvek ve výši  15 Kč na jednoho obyvatele, který 

bude převeden na účet svazku obcí plynofikace Ledečska . 

 

 



Pro:5 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Usnesení č.4-18-3-2016 bylo schváleno. 

 

5. Předsedající seznámil zastupitele se záměrem podání žádosti o beúplatný převod 

pozemků p.č 474/11 a 474/12 v k.ú Chrtníč které jsou v majetku státu na obec .  

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

 Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o bezúplatný převod pozemků  na PF .  

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.5-18-3-2016 bylo schváleno. 

 

6.Předsedající předložil zastupitelům návrh , aby stavební úpravy v budově OÚ , které 

budou prováděny v rámci dotace POVV provedla firma Truhlářství Ostatnický a 

AQUA-INVEST  Praha spol. s r.o. Pro letošní rok byla  krajem schválena výše  dotace 

110 000,- Kč. Se jmenovanými firmami budou sepsány smlouvy o dílo a tyto 

předloženy k žádosti pro  schválení dotace POVV zastupitelstvem Kraje Vysočina. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje provedení prací v budově OÚ v rámci dotací POVV výše 

uvedenými firmami . 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Usnesení č.6-18-3-2016 bylo schváleno. 

 

7. Předsedající předložil zastupitelům návrh na úpravy zeleně v obci a to cesty 

k Radinovu a okolí hřbitova. Bude zakoupen potřebný materiál a rostliny, výsadba bude 

provedena občany obce. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje provedení úprav zeleně na cestě k Radinovu a okolí hřbitova . 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.7-18-3-16 bylo schváleno. 

 

 



8. Předsedající  seznámil zastupitele se schválenými žádostmi o dotace na ozelenění cesty 

p.č.1998  a výsadbu remízu p.č.1751.  Rovněž navrhl , aby výsadbu v rámci schválené 

dotace provedla firma Málková, která výsadbu dle požadavků AOPK  prováděla 

v minulých letech a jsou s ní dobré zkušenosti. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje provedení výsadby na parcelách č firmou Málková , ve 

výši přidělených dotací. 

. 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.8-18-3-16 bylo schváleno 

 

 

9. Předsedající  seznámil zastupitele s výsledkem žádosti o prodloužení  povolení 

vypouštění odpadních vod do potoka Radinovka, která byla podána s.p. Povodí Vltavy 

z důvodu skončení platnosti stávajícího povolení v letošním roce. S.p. Povodí Vltavy 

na naši žádost reagoval souhlasem s  prodloužením tohoto povolení  , ale jen do roku 

2018. Zároveň stanovil podmínku do roku 2018 zajistit projektovou dokumentaci a 

stavební povolení na novou kanalizační síť ukončeno ČOV. Tyto požadavky jsou 

v současnosti nerealizovatelné a o situaci se bude nadále jednat. Bude objednána studie 

proveditelnosti různých variant možných řešení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo bere na vědomí. 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.9-18-3-16 bylo schváleno 

 

10. Předsedající  seznámil zastupitele s žádostí MAS Královská stezka ops. O dar ve výši 

5000,- Kč  jako příspěvek na pořádání Gastrofestivalu v Habrech. Výše příspěvku byla 

schválena na zasedání Svazku obcí Haberska. Předsedající navrhl uvedenou částku 

jako dar poskytnout. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo souhlasí s poskytnutím daru ve výši 5000,-Kč MAS Královská 

stezka . 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 



Usnesení č.10-18-3-16 bylo schváleno 

 

11. Předsedající  seznámil zastupitele  žádostí ČEZ Distribuce o znovuschválení věcného 

břemene uložení el. kabelu pro parcelu p.č.1766/2. Týká se obecní parcely p.č. 

1618/2.Obci bude poskytnuta jednorázová úhrada ve výši 1000,- Kč. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje zřízení věcného břemene vedení el. přípojky na parcele 

1618/2 ve prospěch p. Domkářové. 

. 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.11-18-3-16 bylo schváleno 

 

12. Předsedající  seznámil zastupitele s cenovou nabídkou firmy Málková na následnou 

péči o vysázené cesty. Navrhuje tuto nabídku akceptovat a následnou péči firmě 

Málková zadat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo souhlasí s provedením následné péče na osázených cestách firmou 

Málková. 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.12-18-3-16 bylo schváleno 

 

 

 

 

 

Zapsal : Roman Čálek                                        Roman Čálek 

                                                                             starosta obce 

 

 

         Ověřil : 

 

 

 

 

           

 


